
ZAPISNIK

sastanka UO kino-kluba " Zagreb " održanog 17.o2.1977. u 19,5oh 

u klupskim prostorijama.

PRISUTNI : Ivančić, Hripko, Bubenik, Werner, Vidakoviu, Gudlek, Škarica,

Kobol.

DNEVNI RED :
1. Završni računi

2. Izvještaj o inventuri

Dogovor o god,skupštini

4. Filmoteka 16

5. Isplata honorara

6. Dogovor o tečaju

7. Nabavke

8. Snimanje tona

9. Snimanje filma o Titu

lo. Informacija o akciji sa nar.odbranom

11. Akcija sakupljanje, članarine

12. Republički festival

14. Sastanak sekretarijata u KSH /Bubenik delegat/

1. Silvija V/erner, dala je iscrpan blagajnički izvještaj - PRILOG

2. Odluka je da se Vidakoviću skida blagajnička odgovornost za 4oo dinara 

koje je primio Lončar, a Lončar će biti obaviješten. 1 taj dug se 

revidira, kao i Lesselov dug. Hripko predlaže da se to likvidira, 

jer se vjerovatno nije radilo o špekulaciji nego o "šlamperaju", a 

sudski troškovi bi prešli tu sumu. Prijedlog je prihvaćen jednoglasno. 

Gudlek, Bubenik i Hoholač, konstatirali su stanje i izdvojili su 

filmski inventar. Amortizacija za godišnje nabavke je 87oo. 

Nabavljena je nova knjiga inventara, nove kattice, koje su uvedene. 

Financijske kartice takodjer. Financijski plan jednoglasno je usvojen.

5. Potrebno je Skupštinu što prije održati radi aktiviranja članstva. 

Datum, 24.o5. u 19 sati



4- Bubenik je razgovarao sa Kukuljicom i,sklopio ugovor za jednodnevnu 

projekciju / loo filmova / za iznos od 55oo dinara. Filmovi se trebeju 

dignuti u F 16 i do 9 sati sutradan vratiti. Hodak i Bubenik su odabrali 

1/5 filmova koji bi došli u obzir. Projekcije bi trajale najviše 1 sat, 

a ostalo vrijeme iskoristilo bi se za razgovor. Vurdelja Branko se 

dobrovoljno javio za prijenos filmova / tel. 417-739 /

5. Autorski honorar za održavanje tečaja 5o din po satu / 5o sati /. 

Voditelju tečaja se isplaćuje preko žiro-računa kao autorski honorar.

6. Ima več desetak kandidata koji će se naći idući petak u 19 sati. 

Škarica će oglas o tečaju lansirati u Večernjaku.

Drnić se zadužuje da nabavi jedan magnetofon, Hripko se zadužuje da nabav 

jednu S 8 kameru do 5ooo. Preko posrednika će se od Tatjane Ivančić kupi

ti jedna 2x8 kamera. Gudlek nudi stroj za nanašanje zvučne piste, koji 

će Klub preko posrednika kupiti, ali će se najprije stroj isprobati 

uz popravljeni projektor.

8. Drnić se zadužuje za nabavku lo kom magn. trake i da jednu vrpcu snimi 

sa muzikom za ugodjaj.

9. Kodak predlaže da se osnuje filmski tim za snimanje apstraktnih vizija 

o Titovom životu, koji će trajati 5-1° min. UO odobrava Hodaku nabavku 

kolor negativa 16 mm filma- 6oo m., ali on mora točno napisati ideju

lo. Početkom petog mjesece, odvijati će se akcija kajakaša pod pokroviteljet5 

om NT i NO na Jarunu. Predložili su da KK formira nekoliko ekipa i snimi

^xfiimx prikaz. Tri filma biti će nagradjena. Projekcija će ići prije

Titovog rodjendana. ±jredložene ekipe: Ivančić, Gudlek, Škarica, Hodak 

11. Još jedan apel na sakupljanje članarine. Članovi UO trebaju biti prvi. 

12.KSH je predložio da KK bude organizator rep,festivala i UO to prihvaća. 

15.Usvojen je prijedlog programa rada i KK se u to uklopio, samo ce se 

ig.morati povezati sa udruženim radom.

TAJNIK: PREDSJEDNIK:

3 Z-O
/ Kobol Maja / / BrankoBubenik /


